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Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer L. Linssen

Aanwezig:
Samen Verder M. Verschuuren en P. Peeters
Ronduit Open G. Laemers, J. Custers en M. Bultman
CDA: D. Jimmink en J. Visser
D66: I. Schors en R de Wit
PAL: H. Glessner

Collegeleden: R. Martens, M. Janssen en S. Backus
Publieke tribune: 10 personen
Griffier: J. Lommen

Opening
De waarnemend voorzitter de heer Linssen opent de vergadering en heet iedereen van 
harte welkom in deze eerste vergadering van de commissie in nieuwe samenstelling.
Vaststellen agenda
Aan de agenda wordt op verzoek van de fractie Ronduit Open de kredietvotering IKC 
Leudal-West opgevoerd als agendapunt 8c.
Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van de vergadering van 7 maart 2022 wordt conform concept 
vastgesteld
Spreekrecht niet-commissieleden
De heren T. Titulaer en R. Kessels van het beoogd bestuur van de Postkoets te Horn 
zullen bij agendapunt 8b inspreken.
Presentatie en thema's
Presentatie kinderen uit Neeritter voor verkrijging skatebaan
Vier leerlingen (Jarno, Lars, Robin en Julio) van groep 8 van de basisschool St. 
Lambertus presenteren een plan voor een skatebaan in Neeritter. Zij hebben ook een 
buurtonderzoek gedaan om te bezien hoe de buurt denkt over de komst van de 
skatebaan. Enkele buurtbewoners vrezen voor overlast (geluid, hangjongeren). De 
presentatie is bijgevoegd bij deze besluitenlijst.
De commissie feliciteert de kinderen met de goede presentatie, en zegt serieus te laten 
onderzoeken naar de mogelijkheden. De wethouder zegt te zullen onderzoeken en wil 
geld vrijmaken uit het budget dat er is voor speeltuinenbeleid. In het najaar zal dan nog 
onderzoek volgen voor beleid voor andere speeltuinen in andere kernen. Ook zal er nog 
buurtonderzoek moeten zijn, en gezocht moten worden naar een locatie. Een mobiele 
skatebaan, die ook in andere kernen bij toerbeurt kan worden ingezet behoort tot de 
mogelijkheden.
Raadsvoorstellen
Raadsvoorstel vaststellen afstemmingsverordening PW, IOAW en IOAZ
De commissie stelt dat het college zeer zorgvuldig moet omgaan met het opleggen van 
maatregelen, omdat er anders onbedoelde neveneffecten kunnen ontstaan die voor 
grotere problemen kunnen leiden.
Geantwoord wordt dat dit gebeurt. Er zijn in het afgelopen jaar slechts in vijf gevallen 
sancties opgelegd. Een sanctie is ook het sluitstuk van een intensief traject vooraf, 
waarbij dit zoveel mogelijk geprobeerd wordt te voorkomen.



De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de raadsvergadering van 26 
april 2022 conform het voorstel te besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder 
beraadslagingen kunnen.
Vanuit de raad ingekomen stukken
Er zijn geen stukken vanuit de raad doorgestuurd ter bespreking
Aan de commissie gerichte stukken
Nieuwsbrief van de wethouder
De heer Jimmink hoopt op continuering van de nieuwsbrieven. Inhoudelijk merkt hij op 
om goed in gesprek te blijven over de uitvoering van de Jeugdwet, om toch voor 
iedereen de juiste hulp te kunnen bieden. 
Postkoets Horn, Stand van zaken
Een afvaardiging van het nieuwe bestuur van de Postkoets houdt een pleidooi 
(bijgevoegd bij de stukken) voor voldoende middelen om weer van start te kunnen gaan 
met de exploitatie van de Postkoets in Horn. De vorige commerciële exploitant heeft 
investeringen gedaan in allerlei roerende zaken om een commerciële exploitatie mogelijk 
te maken. Bij diens vertrek zijn deze zaken dan ook door hem meegenomen. Het gevolg 
is dat het nieuwe bestuur nu met een situatie zit dat (commerciële) exploitatie niet 
mogelijk is. Nieuwe commerciële exploitanten willen alleen dan overnemen als er sprake 
is van een adequate inrichting, met bijbehorende apparatuur en inboedel. Een 
inventarislijst is bij de besluitenlijst gevoegd. Dit bestuur heeft dan ook gezegd dat als er 
vóór 1 mei 2022 geen zicht is op een oplossing, zij hun activiteiten zullen staken. 
Dit is voor de kern Horn een ongewenste situatie. 
De commissie vraagt wat er nodig is om tot een oplossing te komen.
Wethouder Backus antwoordt dat er mogelijkheden zijn, maar dat die vooralsnog niet 
toereikend zijn voor het bestuur. De gemeente zal dan meer geld moeten bijdragen. Op 
dit moment, met het vastgesteld accommodatiebeleid, met bijbehorende begroting is dit 
geld er niet. Als de commissie c.q. raad wil dat er een oplossing komt, dan al er meer 
geld bij moeten. Hij waarschuwt daarbij wel dat er ook nog andere gemeenschapshuizen 
zijn die dan om geld zullen vragen voor inrichting. Het is een keuze die de politiek zal 
moeten maken. In de tussentijd hoopt hij nog met overleg en creativiteit van beide 
kanten te komen tot een oplossing, maar dit zal niet voor de gestelde termijn van 1 mei 
zijn.
Kredietvotering IKC Leudal-West.
De heer Laemers vraagt nogmaals hoe de gemeente wil voorkomen dat het door de raad 
op 15 februari 2022 vastgestelde bedrag voor bouwkosten van de school niet wordt 
overschreden.
De heer Martens antwoordt dat de aanbesteding in gang is gezet. Er zijn berekeningen 
gemaakt, er is met een post onvoorzien rekening gehouden, en er is een goed bestek 
gemaakt.
Na de aanbesteding kunnen dan de volgende situaties ontstaan:
1. Een aannemer schrijft in voor een bedrag dat binnen de ramingen valt.

Dan wordt er voor maximaal dat bedrag gebouwd.
2. De laagste inschrijver is hoger dan het geraamde bedrag: de wethouder zal dan eerst 

terug naar de raad gaan om meer geld, of er wordt gekeken of er versoberingen 
mogelijk zijn om binnen het geraamde bedrag te blijven.

3. De raad gaat akkoord met meer geld: de bouw kan dan doorgaan
4. De raad gaat niet akkoord met meer geld: de bouw kan niet doorgaan.
Projectenlijst en langetermijnkalender
De heer Laemers vraagt naar het Integraal huisvestingsplan (IHP) voor scholen.
De wethouder antwoordt dat er eerst gekeken wordt naar de St. Ursulaschool, de Lataste 
school en de St Aloysiusschool. Daarna zijn de andere scholen aan de beurt. Ook moet 
met prioriteit gekeken worden naar de ventilatie in de scholen, vanwege het voorkomen 
van coronabesmettingen op scholen. 
De heer Jimmink vraagt aandacht om continue plaatsing van het thema scholen op de 
agenda van de commissie. Gelet op alle ontwikkelingen zal dit een terugkerend thema 
blijven. 



Mededelingen en Rondvraag
Gevraagd wordt naar de stand van zaken overname basisscholen door Akkoord!.
Er is een intentieverklaring getekend waarin staat dat

1. De school in Kelpen-Oler zal worden overgenomen. Mocht dit niet lukken voor het 
nieuwe schooljaar, dan is Spolt verplicht om het onderwijs te blijven aanbieden 
totdat de overname is gerealiseerd.

2. De school in Buggenum door Akkoord! zal worden overgenomen zodra Spolt tot 
sluiting over gaat. 

3. Er onderzocht zal worden of opening van een openbare school elders in Leudal 
(waarbij de kern Heythuysen het meest voor de hand ligt) tot de mogelijkheden 
behoort.

De wethouder heeft in gesprekken met Spolt aangegeven dat dit een terugloop van het 
leerlingenaantal tot gevolg heeft op de scholen die thans aangesloten zijn bij Spolt.
De werkgroep sluiting basisscholen heeft goed werk geleverd, en de eerste fase zit er in 
ieder geval op. Gelet op de nieuwe samenstelling van de raad en de commissies zal over 
continuering en bemensing van een werkgroep nog worden besloten.
De heer Verschuuren vraagt of de achterstanden bij de aanvragen Wmo inmiddels zijn 
ingelopen. Dit blijkt het geval na inhuur tijdelijk personeel voor deze taak.
Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor de inbreng en sluit de vergadering om 21:11 
uur. De volgende vergadering is op 23 mei 2022.


